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Hierbij ontvang je de eerste nieuwsbrief van 

2022 met actuele zaken en informatie van het 

CDA Etten-Leur.  

Veel leesplezier gewenst. 

 

 Fractie en bestuur CDA Etten-Leur 

  

Actueel bestuur 

 

   

 

 

     

       

 

 

 
  

 
Voorwoord van Peter Ploegaert 
 
Beste leden, 
 
Op 8 december 2021 hebben we de Algemene Ledenvergadering gehouden. 
Dat is een digitale vergadering geweest, waarbij de leden het 
verkiezingsprogramma en de definitieve kieslijst hebben vastgesteld. Het 
verslag van deze vergadering is door Peter Moerkens onder de leden 
verspreid. 
 
Inmiddels is de campagnecommissie vol aan de bak. Op zaterdag 15 januari 
2022 was er in het Oude Raadhuis de bijeenkomst van alle leden die op de 
kieslijst staan. Binnen de voor Corona geldende regels hebben we van alle 
kandidaten op onze kieslijst een groepsfoto gemaakt voor de Moeierboom. 
 
Wat me als voorzitter opviel is de energie die in het campagneteam aanwezig 
is. Er ligt niet alleen een goed voorbereid plan, maar ook in de uitvoering zie 
ik een team staan dat elkaar aanvult en met enthousiasme de 
verkiezingscampagne trekt. 
 
Toch doe ik bij deze ook een beroep op alle leden om waar mogelijk een 

handje te helpen in de campagne. Zo is het plan om in elke wijk een 
zogenaamde wijkfolder te verspreiden, waarin de specifieke speerpunten voor 
die wijk worden vermeld. We gaan die folders zelf verspreiden tussen 1 maart 
en 14 maart 2022. Daarvoor hebben we ook jullie hulp nodig. Combineer de 
dagelijkse wandeling met het rondbrengen van flyers in jouw eigen wijk. Geef 
je op bij Ger de Weert (gdw.mail@xs4all.nl of bel 06-22477921). 
 
Ik heb aangekondigd dat ik de voorzittershamer zal overdragen na 31 maart 
2022. We zijn op dit moment op zoek naar een nieuwe voorzitter. Ook Peter 
Moerkens zal zijn taak als secretaris overdragen. Dus ook voor deze functie 
wordt een opvolger gezocht.  
 
Met vriendelijke groet  
 
Peter Ploegaert  
Voorzitter afdeling Etten-Leur  
(email: peter@epploegaert.nl)  
 

In gesprek met onze 
lijsttrekker 

 

 
Beste leden, 
 
Ik ben enorm trots en vereerd om de komende verkiezingen lijsttrekker van 
het CDA Etten-Leur te mogen zijn. 
 
Achter de schermen werken wij met een zeer enthousiast team aan een 
mooie en eigentijdse campagne. Natuurlijk praat ik daar graag over met alle 
leden. Graag hoor ik ook wat jullie belangrijk vinden, wat speelt er in jullie 
omgeving? 
 

mailto:peter@epploegaert.nl


 

2 
 

   

Voor ons als team is het belangrijk om onze kernwaarden goed naar voren te 
brengen en hoe wij vanuit onze kernwaarden Etten-Leur nog mooier kunnen 
maken. 
 

Wij willen ervoor zorgen dat wij Etten-Leur goed doorgeven aan jullie en onze 
kinderen. Dat iedereen in Etten-Leur mee kan doen in onze samenleving, 
onze verenigingen en aan onze evenementen. Dat de gemeente ondersteunt 
waar het nodig is of alleen een stimuleerde rol heeft. Ook vinden wij het 
belangrijk dat de inwoners van Etten-Leur vertrouwen hebben in de 
gemeente, dat wij laten zien dat wij iets doen met wat inwoners zeggen en 
willen. 
 
Voor iedereen moet Etten-Leur een fijne plek zijn. Een plek waar iedereen 
erbij hoort. Waar je je veilig voelt en mee kan doen. Waar jouw mening telt! 
 
Wil je hier meer over weten? Dan kom ik graag eens bij jou op de koffie, 
wandel ik met je door jouw wijk of stappen wij op de fiets. Zo kunnen we 
elkaar Etten-Leur laten zien en wat wij voor elkaar kunnen doen. 
 
Ik hoor je heel graag. 
 
Jürgen van Hulst 
06-53937582 
 

 
Campagneteam op 
stoom 
 
 

 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 

 
 
 

 
 
Het campagneteam is volop aan de slag voor de  
Gemeenteraadsverkiezingen op 16 maart 2022.  
 
In juni 2021 is het campagneteam al geformeerd. Vanaf dat moment zijn  
acties ingezet om de campagne voor de komende gemeenteraads-
verkiezingen voor te bereiden. 
 
In dat plan zitten een paar speerpunten. Het eerste punt betreft de wijze 
waarop we de campagne voeren. Corona leidt er toe dat fysieke 
bijeenkomsten waar mensen elkaar ontmoeten, onzeker zijn. Verder zie je 
dat de sociale media steeds meer van belang zijn om kiezers te bereiken. 
Om die reden hebben we ook ingezet op het gebruik van sociale media in 
de campagne. Vanaf augustus zijn we actief met het delen van onze 
berichten op Facebook. Elke kandidaat uit de top 8 heeft een actief social 
media account en wordt een wervend videofilmpje gemaakt. Kijk voor 
zover nog niet gedaan op onze Facebookpagina: 
https://www.facebook.com/CDAEttenLeur 
 
Het tweede speerpunt is de wijkgerichte aanpak. In elke wijk spelen 
specifieke problemen, die we als CDA Etten-Leur benoemen. Daarbij 
geven we ook aan voor welke oplossing we staan. Tevens is elk lid van 
onze top 8 gekoppeld aan één van de wijken. Voor elke wijk maken we 
dan ook een specifieke flyer, die we huis aan huis zullen verspreiden. 

 
Als derde blijven de persoonlijke wensen en ervaringen van onze inwoners 
relevant. Waar lopen zij tegen aan in hun contacten met de gemeente en 
wat zouden zij graag anders zien. Er wordt veel gesproken over herstel 
van vertrouwen. En dat kan alleen maar als je bereid bent naar mensen te 
luisteren. Dat doet het CDA al geruime tijd. Voor elk voorstel dat in de 
gemeenteraad wordt behandeld, gaat één van onze fractie- of 
burgerraadsleden op pad. Dit om een goed beeld te krijgen op het 
draagvlak van deze voorstellen. Daarbij nemen we altijd een gezamenlijk 
besluit in de fractie wat ons standpunt is, waarbij we alle belangen 
zorgvuldig afwegen. Het zijn deze berichten van onze inwoners die we ook 
laten horen in de campagne (story telling). 
 
CDA Etten-Leur is en blijft een partij met sterke lokale wortels. We zijn 
een partij in het midden van het politieke spectrum, waarbij we oog 
hebben voor de “zwijgende” meerderheid. De mensen die familiewaarden 
voorop stellen en hard werken aan een betere toekomst voor hun 
kinderen of kleinkinderen. Een partij die een duidelijke visie heeft op de 
toekomst van Etten-Leur. Een partij waarbij de mensen zich bij thuis 
voelen in Etten-Leur. 
 
Steun team CDA onder leiding van onze lijsttrekker Jürgen van Hulst. 
Geef je op als vrijwilliger om de campagne te steunen. Ook een financiële 
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bijdrage om de kosten van de campagne te dekken, is meer dan welkom. 
Dat kan door uw bijdrage over te maken op rekeningnummer NL 78 
RABO 0114845875 ten name van CDA Etten-Leur onder vermelding 
van “bijdrage campagne 2022”. 

 
Het campagneteam bestaat uit Myrthe Megens, Jürgen van Hulst, Claartje 
Bierkens, Ger de Weert, Clarissa Ernest-Rutten, Maikel Frijters, Koen van 
Steen en Stephan Beute. 
 

 
Actueel fractie 

 
Vragen aan de fractie? 
Heb je vragen aan de fractie? Wil je een 
probleem bespreken met de fractie? 
Neem dan contact op met onze 
fractiesecretaris Kitty Hoevenberg. 
 
E-mail: kitty.hoevenberg-
aerts@gemeenteraadetten-leur.nl 

   
 
    

 
Inspraak concept Omgevingsvisie ligt voor  
 
De verkiezingen staan voor de deur. Maar we mogen ook niet uit het oog 
verliezen dat op dit moment de concept Omgevingsvisie ter inzage ligt.  
 
In het najaar heeft de fractie op basis van signalen van inwoners een aantal 
avonden belegd, waarbij we verschillende reacties op de concept 
Omgevingsvisie hebben ontvangen. 
 
Belangrijk aandachtpunt is de verkeersproblematiek in Etten-Leur. In de 
concept Omgevingsvisie worden twee uitleggebieden voor woningbouw 
benoemd. Dat zijn Haansberg en Lage Vaartkant. Om uitbreiding van 
woningbouw mogelijk te maken, moeten ook oplossingen worden geboden 
voor de verkeersafwikkeling. Nu is er al sprake van moeizame doorstroom 
van autoverkeer (Lichttorenhoofd) of overbelaste wegen (Hoevenseweg, 
Concordialaan).  
 
De fractie wil graag weten hoe onze leden aankijken tegen mogelijke 
oplossingen voor deze verkeersproblematiek. In ons verkiezingsprogramma 
pleiten we voor een stelsel van randwegen en willen we ook een 
ondertunneling onder het spoor bij Attelaken. Zeker nu Pro Rail heeft 
aangekondigd dat de komende jaren het vervoer over het spoor zal 
toenemen. We horen graag uw mening. 
 
Kitty Hoevenberg-Aerts 
 

 
Actueel uit de raad 
 
 
Op 6 en 20 december 2021 was de raad 
bijeen om over een aantal onderwerpen 
het debat aan de te gaan en besluiten te 
nemen. Een aantal zaken lichten we hier 
uit. 

 
 

 
 

 
 
 

 
 

 
 
  

 
 

 
 
Verplaatsen intensieve veehouderij naar Zwartenbergseweg 17 
 
In de decembercyclus van de gemeenteraad stond een voorstel op de agenda 
om een intensieve veehouderij te verplaatsen van de Zundertseweg naar de 

Zwartenbergse Polder. Dit voorstel was een gevolg van een eerder genomen 
besluit van de gemeenteraad in maart 2019. In dat besluit waren kaders 
vastgesteld waarbinnen de initiatiefnemer de intensieve veehouderij kon 
verplaatsen. 
 
Het CDA was voorstander van deze verplaatsing. In de eerste plaats omdat 
de initiatiefnemer binnen de vastgestelde kaders een voorstel had uitgewerkt. 
Daarbij speelt mee dat met deze verplaatsing geen intensieve veehouderij 
meer mogelijk is in de omgeving van de Zundertseweg. Een passend besluit 
gegeven het feit dat in die omgeving meer mensen wonen en de belasting 
van de omgeving door verplaatsing minder groot wordt. In de tweede plaats 
had het voorstel ook de benodigde vergunning van de Provincie om op de 
locatie Zwartenberg een moderne klavermesterij op te zetten, waarbij de 
uitstoot van stikstof gegeven de nieuwste stalsystemen fors wordt 
gereduceerd. Dus ook een belangrijk winstpunt voor het milieu. 
 
Helaas werd dit voorstel door een meerderheid van de gemeenteraad niet 
gesteund. De CDA fractie betreurt dit besluit. De gemeente moet in onze 
ogen recht doen aan gesteld vertrouwen dat initiatiefnemers uit de eerder 
vastgestelde kaders mochten ontlenen.  
 
(E-mail: Ronnie.Buiks@gemeenteraadetten-leur.nl ) 
 
 
 

mailto:kitty.hoevenberg-aerts@gemeenteraadetten-leur.nl
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Belastingverordeningen 
 
Normaliter is het vaststellen van de belastingverordeningen niet spannend. 
Deze verordeningen zijn een doorvertaling van de besluiten die in de 

begroting worden genomen. Toch was er dit jaar veel discussie over het 
vaststellen van de parkeerverordening.  
De gemeente Etten-Leur heeft namelijk eerder besloten om per 1 februari 
2022 over te stappen naar een digitaal vergunningenstelsel. Dat is belangrijk 
omdat we daarmee de controle -en eventuele parkeerboetes- zelf als 
gemeente kunnen innen. Daarvoor gingen parkeerboetes naar het Centraal 
Justitieel Incassoburo oftewel het Rijk.  
Maar de overgang naar een digitaal stelsel riep wel veel vragen op bij onze 
inwoners. De eerder gebruikte papieren bezoekerskaarten komen daarbij te 
vervallen. Met name voor oudere inwoners is het aanvragen van een digitale 
vergunning niet eenvoudig. Op initiatief van het CDA is het tarief bezoekers 
parkeren omgezet naar afrekenen per uur in plaats van een minimum tarief 
per dagdeel (4 uur). Ook voor mantelzorgers zijn nu goedkopere oplossingen 
bedacht. En om de overgang goed te laten verlopen is besloten tot 1 april 
2022 bezoekers niet te bekeuren wanneer zij een parkeerproduct niet goed 
gebruiken. 
Als CDA houden we de vinger aan de pols. De gemeente heeft ook een 
adviesloket ingericht in de publiekshal, waar mensen op afspraak terecht 
kunnen en waarbij een medewerker een inwoner kan helpen bij het 
aanvragen van de juiste vergunning.  
 
(E-mail: Jürgen.van.Hulst@gemeenteraadetten-leur.nl ) 
 
 
Vaststellen regiovisie Jeugdzorg 
 
Jeugdzorg staat al jaren onder druk. In 2015 zijn de taken voor Jeugdzorg 
overgegaan van het Rijk naar de gemeenten. Maar gelijktijdig heeft het Rijk 
een forse bezuiniging doorgevoerd. De gemeenten in onze regio hebben de 
handen ineen geslagen en hebben daarvoor een zogenaamde regiovisie 
opgesteld. 
 
De doelstelling dat kinderen gezond en veilig moeten kunnen opgroeien in 
onze regio ondersteunen we natuurlijk. Maar we zijn ook kritisch op de wijze 
waarop jeugdzorg wordt vormgegeven.  
 
Bij de behandeling van de regiovisie hebben we drie aandachtspunten 
benoemd: 
 
Hoe gaan we om met de enorme groei van de vraag naar lichte zorg met een 
steeds groter wordend budget. Op dit moment heeft 1 op de 9 kinderen een 
verwijzing naar een of andere vorm van jeugdzorg. Met name bij de lichte 
zorg zijn andere wegen ook mogelijk. 
 
Een tweede punt is dat er op dit moment naar onze mening onvoldoende 

inzicht is in de effectiviteit en controle van de kwaliteit van het huidige 
aanbod in de jeugdzorg. Zo zijn er in onze regio meer dan 150 aanbieders 
actief. 
 
Een derde punt is wanneer je ouders hulp aanbiedt. Hoe ziet deze hulp er dan 
uit. We merken op dat ouders ook een eigen verantwoordelijkheid hebben bij 
het opvoeden van kinderen. Zeker bij complexere scheidingen zien we dat  
jeugdhulp wordt ingeschakeld om kinderen te beschermen. De vraag is dan of 
deze kosten gedragen moeten worden door de gemeente. 
 
Op basis van deze aandachtspunten hebben we de wethouder een aantal 
aanbevelingen gedaan om in de uitvoering van de regiovisie mee te nemen. 
 

(E-mail: Mariette.Nooijens@gemeenteraadetten-leur.nl)  
 
 
 

Vooruitkijken komende raadscyclus 
In de komende raadscyclus van 24 januari en 8 februari komen weer een 
aantal onderwerpen aan bod in de raad. De CDA-fractie bereidt deze uiteraard 
voor en is ook benieuwd naar uw mening op deze onderwerpen. 
 
 

mailto:Jurgen.van.Hulst@gemeenteraadetten-leur.nl
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Partiële herziening bestemmingsplan buitengebied: Mariette Nooijens  
Herontwikkeling spoorlaan 19: Claartje Bierkens.   
Verordeningen ter voorbereiding Omgevingswet: Mariette Nooijens en Jürgen 
van Hulst  

Bestuursrapportage Werkplein: Kitty Hoevenberg     
Exploitatie opzetten grondbedrijf: Ronnie Buiks 
Startnotitie Markt 9: Kitty Hoevenberg 
Regionaal beleid geweld in afhankelijkheidssituaties en meldpunt 
crisiszorg: Claartje Bierkens 
Oprichten stichting risicobeheer Veiligheidsregio: Clarissa Ernest-Rutten 
Initiatiefvoorstel circulaire economie: Jürgen van Hulst 
Huisvesting arbeidsmigranten: Ronnie Buiks   
 
Wilt u hierover meepraten en of denken? Neem contact op met de 
fractiesecretaris Kitty Hoevenberg via mail! 
 

 

Het maken we een 
goede video opname   
          
 

 
 

 

 
 
Werkgroep Campagne op pad in Etten-Leur    
 

 
Waar we 1 januari nog even de tijd namen om rustig 2022 te starten, zijn we 
2 januari volle kracht aan de gang gegaan met de campagne. Samen met een 
fanatiek team zijn we gestart met het opnemen van campagnevideo's. Dit 
doen we samen met de twee mannen, Menno en Stephan, van filmbedrijf 
JoniQ , Stef onze fotograaf, Koen van Steen en mijzelf. De top-8 speelt een 
hoofdrol in zijn eigen films. We hebben 8 films opgenomen waarbij iedere 
kandidaat de mogelijkheid krijgt om zichzelf voor te stellen aan de inwoners 
van Etten-Leur.  
 
Zo zie je bijvoorbeeld Ronnie Buiks bij Unitas, en fietsend over de Markt, 
terwijl hij vertelt over zijn passies. Zie je Mariëtte Nooijens op haar boerderij 
met de koeien én met de kindjes van haar kinderdagverblijf. Max Lambregts 

zie je in zijn eigen huis maar ook in zijn buurt, waar hij zich in wil zetten voor 
betaalbare huizen voor starters. In de filmpjes stellen de kandidaten zich 
zogezegd voor én vertellen zij waar zij zich als gemeenteraadslid voor in 
willen zetten. Ook zorgen we voor alle kandidaten voor mooie profielfoto's, 
die online en in de flyers gebruikt kunnen worden. 
 
De dagen beginnen vroeg, zijn koud, en duren lang. Maar... het resultaat mag 
er wezen. Langzaamaan druppelen de eerste gemonteerde beelden bij mij 
binnen, en ik kan je vertellen, dit hebben we nog niet eerder gezien in de 
Etten-Leurse campagne. De filmpjes hebben hun première voor de figuranten 
en makers op 10 februari. Daarna zullen ze getoond worden op onze sociale 
media, hou dit dus vooral in de gaten! 
 
 
Hartelijke groet,  
Myrthe Megens (email: myrthe_megens@live.nl ) 
 

 

mailto:myrthe_megens@live.nl

